
Protokoll - Styremøte 1/24

Dato: 18.02.2024 19:30

Sted: Møterom, servicebygg

Deltakarar:

Øystein Våge (Styreleiar)
Linn Katla (Styremedlem - Økonomiansvarleg)
Linn Maiva Waage (Styremedlem - Gruppeleiar anleggsgruppa)
Øystein Aa Lysne (Styremedlem - Gruppeleiar Ungdom- og E-sportgruppa)
Bernhard Hope (Varamedlem - Gruppeleiar fotballgruppa)
Linda Madsen Helvik (Varamedlem - Gruppeleiar aktivitetsgruppa)
Hallgeir Goa Myhre (Nestleiar)

Styret er dermed vedtaksført.

Sak 24/1/1, vedtakssak

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/1/2, vedtakssak

Rekneskap 2023
Rekneskapen for 2023 vert gjennomgått.

Vedtak
Styret vedtok å godkjenne den framlagte rekneskapen og sender denne videre for revisjon.
Vedtaket var samrøystes.

Sak 24/1/3, diskusjonssak

Budsjett 2024
Gjennomgang av budsjettforslag 2024. 
 
Enkelte småjusteringar blir gjort fram mot neste styremøte.

Sak 24/1/4, orienteringssak

Årsmøte 2024
Årsmøtet er beramma til 25.02.2024

Frist for innmelding av saker er 11.02.2024
Fullstendig sakliste med rekneskap, budsjett, val og årsmeldingar vert lagt ut på nettsida 18.02.2024.

Side 1 av 2
Dokumentet er signert av: ØAL, ØV, HGM, LK, LMW



Sak 24/1/5, orienteringssak

Revisjon klubbhandbok
Ny revisjon av klubbhandboka er lansert. Denne er betydelig enklare å vedlikehalde og enklare å søke i.
Den er og mykje betre tilpassa ulike skjermstorleikar.
 
Ein kan enkelt legge til nye funksjonar og kapittel, slik som sportsplan og brukarveiledningar på utstyr.
 
Klubbhandboka ligg på eit eige underdomene; klubbhandboka.sportsklubben.no

Sak 24/1/6, vedtakssak

Toalett klubbhus
Mottatt E-post frå medlem:
 
Hei. Ønsker at me kan låse opp et av dei små toalettene som er på klubbhuset, dei som har dør ut mot
banen, og ha det åpent. Slik at jentene som er på fotballbanen på kveldstid, også kan gå på toalettet av
forskjellige grunner. Litt greit å ha tilgang til toalett, da det til tider er masse unger/ungdommer som bruker
banen på kveldstid. Noe som er veldig bra for bygd og FSK. 
Forstår at det er på gang bryter utvendig på brakkene, for å få på flomlysanlegg. Veldig bra. 
Tar dere dette opp på neste styremøte?

Vedtak
Styret vedtok å sette kodelås på eine toalettdøra slik at ungane som bruker banen kan låse seg inn for å
gå på toalettet samt fylle på vannflasker.
Vedtaket var samrøystes.

Sak 24/1/7, diskusjonssak

Eventuelt
Dekning av kjøring for trenarar.
 
Styret er litt usikker på korleis dekning av kjøring skal handterast, men er einig i at ei form for dekning bør
vere mogleg for dei som kjører ein del. Dette er blitt meir aktuelt etter samarbeidet med Bømlo IL kom i
stand. Styret ynskjer å diskutere problemstillinga med Bømlo IL før ein gjer eit eventuelt vedtak.
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